
山西 纳米防腐隔热板 彩钢覆膜彩板 彩板报价工程专用彩钢板

产品名称 山西 纳米防腐隔热板 彩钢覆膜彩板
彩板报价工程专用彩钢板

公司名称 山东溥齐板业有限公司

价格 5100.00/吨

规格参数 品牌:溥齐板业
规格:0.12-1.5mm
产地:山东

公司地址 山东省滨州市博兴县店子镇瑞帆路与烨辉路交叉
口往东340米路北（注册地址）

联系电话  15854364535

产品详情

彩涂板品质特性

1、 无污染，经济性

彩涂钢板生产过程对环境危害较小，而且可以回收利用，大大减轻了对环境的污染，而且自重较轻，可
以节省承重结构用料，降低造价。

2、 加工方便，便于施工

彩涂板可根据需要辊压成各种形状、长度的压型钢板，中间一般无搭接，施工简单，防水效果好。

Quality characteristics of color coated plate1. No pollution, economicalThe production process of color coated steel
plate is less harmful to the environment, and can be recycled, which greatly reduces the pollution to the environment.
Moreover, the self weight is light, which can save the materials for bearing structures and reduce the cost.2.
Convenient processing and constructionThe color coated plate can be rolled into profiled steel plates of various
shapes and lengths as required, with no overlapping in the middle, simple construction and good waterproof effect.
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